

OPT OUT FORM

Class Action Settlement: *Irving v. Western Digital Corporation*, SCBC S-205402 (Vancouver)

Complete this form **ONLY** if you do **NOT** wish to participate in the settlement reached between the plaintiff and Western Digital. You must return this form before November 23, 2021.

Name: _____

Mailing address: _____

Telephone: _____

Email: _____

State the reason you believe you are a class member: _____

I hereby exclude myself from the class certified in *Irving v. Western Digital Corporation*, SCBC S-205402 (Vancouver). I confirm that I understand I will not receive any benefits from the settlement, and that I am not represented by Slater Vecchio LLP or Mathew P Good Law Corporation. I confirm that I will take full personal responsibility for taking all necessary legal steps to protect any claim I may wish to pursue against Western Digital.

Full legal name

_____, 2021

Date

Return a copy of this opt-out form to the following address:

Slater Vecchio
PO Box 10445 Pacific Center North
18th Floor, Dunsmuir Street
Vancouver (BC) V7Y 1K4

Steven Nguyen re Western Digital
Email : 604.648.3571
Tel. : snguyen@slatervecchio.com

Formulaire d'exclusion

Irving v. Western Digital Corporation, SCBC S-205402 (Vancouver)

En complétant ce formulaire, vous choisissez de ne pas participer à ces procédures ou de ne pas y recevoir de bénéfices.

Si vous souhaitez vous exclure, vous devez compléter, signer et transmettre ce formulaire d'exclusion aux Avocats du groupe au plus tard le 23 novembre 2021. Afin de transmettre votre formulaire d'exclusion aux avocats du groupe, vous devez l'envoyer à l'adresse suivante :

Slater Vecchio

PO Box 10445 Pacific Center North
18th Floor, Dunsmuir Street
Vancouver (Colombie-Britannique) V7Y 1K4

Steven Nguyen re Western Digital
Téléphone : 604.648.3571
Courriel : snguyen@slatervecchio.com

Je, _____, (nom complet) exerce par la présente mon droit de m'exclure du groupe certifié dans le cadre de l'actions collective suivante : *Irving v. Western Digital Corporation*, SCBC S-205402 (Vancouver). J'atteste que je comprends que je ne recevrai aucun bénéfice en vertu du règlement intervenu dans le cadre de ces procédures, que je ne suis pas représenté par Slater Vecchio LLP ou Mathew P Good Law Corporation et que je serai responsable de protéger mes propres intérêts relatifs aux réclamations présentées dans ces procédures.

Date : _____ 2021

Coordonnées

Adresse : _____
Ville : _____
Province : _____
Code postal : _____
Numéro de téléphone : _____
Courriel : _____

Indiquez la raison pour laquelle vous pensez être un membre du groupe :
